
 6.7.23נושא עוס לחוק תאריך מפגש: -מפגש תא זקנה

 נוכחים:  

 נשר עיריית  - מור קיסר אהרון

 עיריית ת"א    -ישי 

 עירית טירת כרמל   -לילך ברקוביץ

 עיירת מודיעין  - יהודית אנוש

 עיריית בת ים  - מיכל בלגזל

 בזקנה התעללות והזנחה תמרכז - עיריית תל אביב   -פנינה טיבי 

 חיפה עיריית  - אהובה

 עו"ס עירונית לחוקי הגנה תושבי ותיקים  - עיריית ירושלים  –נועה 

 רכז יחידה בעיריית רמלה ורכז הקורס עו"ס לחוק   -שרון פרידמן 

 ...... 

 

כולנו מרימים פה הזדמנות לדון בסוגית עו"ס לחוק. אנחנו כאן כדי לקדם את מעמדנו המקצועי   - לילך

 ואת תנאי העבודה. 

 - סיור מוחות

תסקירים של   4ירים לסדרי דין ותסק 26מתחילת השנה עד עכשיו הצוות קיבל הבנה ל - לילך

 . קשישים 

אנחנו בתור עו"ס לחוק צריכים לקבל  כתב שהוציא המשרד שאני פיניתי לגל שחם בעקבות המ - מיכל

שגם אין תגמול על העמוס וגם אנחנו   , על זה  קגם תסקירים של הצוות הצעיר. בעיני צריך להיאב 

 ללא מענים.  נשארים 

 צריך להשוות את התגמול כמו עו"ס לסדרי דין ועו"ס לחוק נוער.  - אהובה

 אי אפשר לכפות עלינו לתת מענה לכל האוכלוסיות.  - מיכל

יש צורך בהגדרת התפקיד, מפתח תקינה, קבלת התגמול. צריך להסביר שעו"ס לחוק חוסים    -נועה

 זה גם עו"ס לסדרי דין. 

ד יקבל יותר משתי מינויים, לא היה בתא זקנה חזק מספיק בזמן המאבק על  לא יתכן שמינוי אח   -שרון 

חייבים להדגיש את העבודה שלנו, אנחנו עושים עבודה של    השכר ולכן אנחנו חייבים לחזק את התא.

עו"ס לחוק. אנחנו כעו"ס לחוק מנסים לעשות תהליכים ארוכים כדי לא למנוע את השימוש בחוק אז  

 פעמים הפעלתי את החוק אלה על העבודה כולה.  לא נכון לבדוק כמה

חלק מהחלטת השוני בתגמול הכספי היא בגלל שעו"ס לחוק נוער/ סדרי דין בגלל הבוס הנוסף   - מור

 שנקרא בית המשפט, אני לא מסכימה על השוני אבל זה היה השיקול. 

אני לא רואה איפה   ה השנייהפעימה הראשונה נחתמה כבר ואני לא יודע מה קורה עם הפעימה  - מיכל

 שם ונבקש את העלאה.   יש מקום שנכנס

הפעימה השנייה עדיין לא נחתמה, האיגוד לא ישב מול משרד האוצר על לאן הולך הכסף. זה   -ישי 

   הזמן להעמיד נייר עמדה בנושא ולריב עם האיגוד על השוואת התגמול הכספי. 



לגבי סדרי    א המקצועי שזה שייך למשרד הרווחה.התגמול הכספי לבין הנוש י נושאיםיש פה שנ-לילך  

דין אנחנו אולי צריכים נייר עמדה שאנחנו רוצים להתנתק מסדרי דין ונהיה אפוטרופוס וחוק הגנה על  

 אנחנו צריכים להתחיל לדבר על דרכים לפתרון.   חוסים.

 לנו להישאר בשקט. אסור שהאיגוד יפלה אותנו, אנחנו עו"ס לחוק זאת בחירה קשה ואסור   - אהובה

 חשוב לי להגיד שאנחנו מנסים לייצג פה את כלל העו"סים לחוק חוסים  - לילך

שבזה אנחנו חייבים   אני חושבת שזה מתחיל בראש, גל שחם הנחה אותנו לטפל בסדרי הדין  -יהודית 

 ו. אסור לנו לתת לצימוק העבודה שלנו להמשיך. אנחנו חייבים לתת עדות ונראות לעבודה שלנ. לטפל

 אחד המטרות שאפשר לרשום פה זה לבצע שיחת עם גל שחם.  - מור

אני חושבת שאם נקבע שיחה עם גל, אנחנו צריכים לשלב אולי מנהלי מחוזות שישתתפו    -נועה

 אנחנו מטפלים בה. תבשיחה. המשרד היום בשל להגיד שיש אוכלוסייה שנופל בין הכיסאו 

ים הם התגמול הכספי  יות על הנושא הזה. שני הנושא אחר   חאנחנו צריכים מישהו שיתנדב וייק - מור

 ושני זה תוכן העבודה שלנו. הכספי מול האיגוד ותוכן העבודה מול משרד הרווחה. 

 לא יכול להיות שמדירים אותנו שאנחנו מקבלים שני מינויים אסור להדיר אותנו בעניין השכר.  - אהובה

 זה אנחנו פה.  אנחנו חייבים להחזיר את הפעילות לתא ובגלל - לילך

 יהודית אני רוצה לנהל את הנושא איתך אם תסכימי לרשום איתי את נייר העמדה מול האיגוד    -שרון 

 אני מוכנה להיות שותפה.  -יהודית 

 אני מוכנה להביא את הרשויות הגדולות כדי לנסות לעזור ולהניע את המהלך.   -נועה

 . שירשם בפרוטוקול שצריך גם לגעת בנושא הכוננות  - מיכל

 

 שאלות 

 כמה עו"ס לחוק יש? 

 כמה עו"ס לחוק יש שהם עובדים לבד? 

 ישי - איך קיבלו את ההחלטה לשוני בתגמולים?

 מה השוני בעבודה לבין עו"ס לחוק ברשות גדולה לבין רשות קטנה? 

 

 

 

 

 החלטות:  

 שרון+ יהודית היו מנהלות נושא העו"ס לחוק בתא הזקנה. 

 

 רשם: ישי ביתן 

 


